

THE LANGHAM

HONG KONG

SPECIAL ROOM PACKAGE OFFER FOR THE CENTRAL SURGERY

Room Type 房型
Superior City View Room 城市景高級客房

Package includes 優惠包括:

- **HK\$1,000 dining credit** for all hotel restaurants for dine-in including Three Michelin-starred restaurant – Tang Court 入住期間享用港幣1,000元餐飲消費額 (適用於所有酒店餐廳堂食，包括米芝蓮三星餐廳唐閣)。
- **Daily breakfast** for 2 persons.
免費享用雙人早餐。
- Complimentary access to the Health Club and Outdoor Rooftop Swimming Pool.
健身中心設備及頂層室外泳池。



Room Type 房型
One Bedroom Suite* 主臥套房*

* Inclusive of complimentary access to The Langham Club which includes continental and hot breakfast, afternoon tea and evening cocktails
尊享朗廷會的設施及禮遇，包括歐陸式和熱早餐，下午茶和晚間雞尾酒

Package includes 優惠包括:

- Set dinner for 2 persons at Bostonian Seafood & Grill or **HK\$1,000 dining credit**, including Three Michelin-starred restaurant – Tang Court .
免費享用Bostonian Seafood & Grill的雙人晚餐或港幣1,000元餐飲消費額。(適用於所有酒店餐廳堂食，包括米芝蓮三星餐廳唐閣)。
- Complimentary access to the Health Club and Outdoor Rooftop Swimming Pool.
健身中心設備及頂層室外泳池。

Terms and conditions 條款及細則:

- The above offers are valid for new bookings confirmed and materialized stays from now until 30 June 2021 and subject to room availability.
優惠適用於2021年6月30日或之前確認及入住的全新預訂，並視乎客房供應情況而定。
- Reservation at all hotel restaurants include Bostonian Seafood & Grill and Three Michelin-starred restaurant – Tang Court are required upon room booking.
客人須於預訂客房時確認所有酒店餐廳(包括 Bostonian Seafood & Grill 和 米芝蓮三星餐廳唐閣)的訂座。
- All rates are non-commissionable and subject to a 10% service charge.
優惠不適用於有佣金合作協議的住宿，另收加一服務費。
- Extra bed and extra club access will be charged and subject to availability. Please contact our Reservations team for further assistance.
加床及額外朗廷會禮遇須另外收費，並視乎供應情況而定。如需要進一步協助，請聯絡訂房部。
- Cancellations made less than 24 hours prior to the day of arrival will incur a charge equivalent to the first night's accommodation and service charge.
有關房間預訂的所有取消和修改通知必須在抵達日前24小時發出(香港時間)，否則酒店將收取一晚房間費用及相關服務費作取消費。
- The above offers cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer.
以上優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。
- Room type and discounted room rates are subject to availability at the time of reservation.
房型及折扣價格將視乎訂房時的供應情況而定。
- The Langham, Hong Kong reserves the right of final decision in case of disputes.
香港朗廷酒店保留更改優惠內容的權利。